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Protokół Nr 7 /2014 

z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  23 czerwca 2014 r. 

 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów  uchwał w sprawie:  

   a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) w 

Białogardzie, 

   b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

d)  zatwierdzenia  sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 

2013 r.   wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Miasta  Białogard na rok 

2013. 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 9.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 

Maciej Danowski.  

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-5 

(jednogłośnie). 

 

Ad 2 
 Komisja rozpatrzyła  i zaopiniowała  następujące projekty  uchwał w sprawie:  

   a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) w 

Białogardzie, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3 (jednogłośnie). 

 

 

   b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek – pytał za jaką kwotę wygrał Matexim? 

Burmistrz – odpowiedział, że za 3 mln 200 tys. zł  tyle co w kosztorysie. 

A.Milczarek  – stwierdził, że są drogie przetargi. 

Burmistrz – odpowiedział, że  w parku był tańszy, mimo, że doszły ścieżki, monitoring. 

K.Skoczyk – pytał  czy jest możliwość dostawienia kilku ławek? 

Burmistrz – powiedział, że przeanalizuje to. Należy zastanowić się nad placem zabaw przy 

Przedszkolu Nr 2, który wygląda najgorzej. Przy boisku na oś. Kołobrzeskim należy 
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postawić urządzenia przy boisku. Przenosimy środki z windy na rewitalizację parku przy 

dworcu PKP. 

A.Milczarek – powiedział, że była zmiana organizacji ruchu, plan na ul. Dworcowej został 

zmieniony w 2009, powstało wiele nowych podmiotów. W związku z tym Radny pytał czy 

przy sklepie Kaltronik mogłyby powstać miejsca parkingowe? Czy nie powinny nastąpić 

zmiany w stosunku do dnia dzisiejszego? 

Burmistrz – wyjaśnił, że 30m dalej będzie parking po terenie basenu p.poż. Było spotkanie 

fachowców co można było wnieść, dwa spotkania z projektantem oraz spotkania z 

właścicielami działek. Jak był sygnał, że trzeba składać wnioski to składano. Nie było 

czasu na zmianę projektu. Obecnie Urząd Marszałkowski nam nie rozliczy jak będzie 

inny zakres prac. Siedem lat trwało oczekiwanie na uzyskanie środków.  

A.Milczarek  – uważał, że takie zmiany powinny pójść do Urzędu Marszałkowskiego. 

Burmistrz – powiedział, że takie rzeczy będą robić  ze swoich środków.  

A.Milczarek  – stwierdził, że inwestycja za 3 mln zł a  będziemy dokładać środki własne. 

Burmistrz –  odpowiedział, że będą prace zamienne. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3 , przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Milczarek – pytał  czy przystąpienie do przetargu 13 gmin wpłynie na cenę u nas? 

Burmistrz – odpowiedział, że tego nie wie. Niektóre gminy wejdą z cenami od 2015 r. a 

my nie. Spółka komunalna w Koszalinie ma dostawać dopłatę. Założenie jest takie, że 

będziemy mieli korzyści. Obecnie trudno zrozumieć jak ten mechanizm będzie 

funkcjonował. 

Z-ca Burmistrza – dodała, że założenie jest takie, iż to jest dla nas opłacalne z dwóch 

powodów. Po pierwsze to będzie bliżej i przedsiębiorca, który wygra przetarg na 

zagospodarowanie odpadów będzie miał bliżej niż w tej chwili. Ponadto dopłaty z 

Unii Europejskiej, o które stara się Koszalin  zrekompensują to. Ponadto to 

długoterminowy przetarg, który zabezpiecza nam stałą kwotę przez ileś lat. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3 , przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

d)  zatwierdzenia  sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 

2013 r.   wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Miasta  Białogard na rok 

2013. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Danowski – pytał jak zostanie pokryty deficyt w kwocie 4 mln 200 tys. zł  w następnych 

latach? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że deficyt omawialiśmy, iż to sprawozdanie z dochodów i 

wydatków, jest ono na plusie, a ten deficyt pokrywany jest z bieżących kredytów. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 

 

Burmistrz – dodał, że dobrze byłoby posiadać informację, aby było wiadomo jakim 

budżetem dysponujemy, tzn. ile środków mamy w spółkach, zakładach budżetowych? 

 
 

Ad 3 
 W sprawach różnych głos zabrali następujący radni: 

K.Skoczyk – powiedział, że nie można przejechać na odcinku ul. Chopina w kierunku ul. 

Kiepury. Radny prosił o postawienie znaku zakazu zatrzymywania w godz. 7.00-16.00 z 

informacją, że jest parking, bo karetka nie może wyjechać. Natomiast od godz. 16.00  jest 

pusto. 

Burmistrz – stwierdził, iż założenie było, że wjazd był od ogródków. Skoro nie było 30 mln zł 

na dobudowanie sali operacyjnej to zapasowe wejście stało się wejściem głównym. 

A.Milczarek – powiedział, że wysepka parku Orła Białego  jest sukcesywnie podmywana. 

Burmistrz – odpowiedział, iż zgłaszał uwagi, że takie zabezpieczenie brzegów jest 

niewystarczające. Pan Heidner z firmy Matexim utwardził to odpowiednią trawą. Burmistrz 

widział, że woda spadająca z fontanny to niszczy. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący zamknął w/w punkt. 

 

Ad 4 

 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 10.50  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 

              

                     Maciej Danowski 

 
 


